
 

 

 

 

 

 

Tarnów, 26 listopada 2021 r. 
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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

Uprzejmie informuję, że na LVI sesji Rady Miejskiej 25 listopada 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Marek 

Ciesielczyk zapytał, czy do ministerstwa kultury został skierowany wniosek 

o dofinansowanie remontu domu Jana Szczepanika i poprosił o przedstawienie oficjalnej 

dokumentacji dotyczącej tej sprawy. 
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